
Zápisnica 
zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany 

zo dňa 25. 6. 2013 
 
1. Zástupca  starostky obce Doc. Démuth otvoril šieste zasadnutie OZ a predniesol návrh 
programu, zapisovateľa a overovateľov. 
Poslanci OZ schválili program zasadnutia a zapisovateľa rokovania A. Démutha a overovateľov 
zápisnice p. Matúša a p. Ing. Kašubu. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
2. OZ prerokovalo a zobralo na vedomie kontrolu plnenia uznesení s tým, že plnenie uznesenia č 26, 37, 
41/2013 trvá. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
3. OZ prerokovalo a zobralo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce 
za rok 2012 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
4. OZ prerokovalo a schválilo tvorbu rezervného fondu obce vo výške 10% z bilancie záverečného účtu 
obce za rok 2012. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
5. OZ prerokovalo a schválilo záverečný účet obce za rok 2012 bez výhrad. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
6. OZ prerokovalo a schválilo VZN č. 3/2013. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
7. Hlavný kontrolór obce predniesol plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2013. OZ zobralo na vedomie 
plan kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2013. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
8. OZ v súlade s ods 2, písm. b, § 14 z. č. 583/2004 Z.z. prerokovalo a schválilo rozpočtové  
opatrenie č. 3/2013, ktorým upravuje rozpočet obce Pusté Úľany na rok 2013. 
 
9. OZ prerokovalo žiadosť ŠK Top na navýšenie dotácie o 2,500 Eur, vybudovanie oplotenia, 
vybudovanie parkoviska a závlah. Ing. Kašuba zdôvodnil žiadosť postupom A mužstva do V. ligy a 
reglementom súťaže. Ing. Halmeš upozornil na napätý rozpočet a nemožnosť jeho neustáleho 
navyšovania, ako aj na minulé investície do štadióna. Prítomní predstavitelia klubu upozornili na 
nevyhovujúci stav celého šporového areálu, čo je dôvodom prečo nebudú organizovať hodovú zábavu (aj 
pri nevyhovujúcej alternatíve zábavy pri a v Orlovni), ich celkové investície do činnosti mužstva, kde 
najmä z dôvodu nedostatočnej výkonnosti našich hráčov hrajú cezpoľní, absenciu zdrojov prijímov z 
dôvodu nemožnosť podnikania v bare na ihrisku a dlhodobé zanedbávanie stavu športového štadiónu. 
Zástupca starostky vytkol ŠK zanedbanie stavu štadióna, kde je potrebná oprava strechy a spýtal sa na 
návrhy, ako rozpočtovo pokryť plánované navýšenie rozpočtu. Ing. E. Haršányi navrhol odpredaj 
dubiózneho majetku (starého Obecného úradu). M. Farkaš sa spýtal na možnosť dlhodobého (30 
ročného) komerčného prenájmu celého areálu súkromnému subjektu. Po zúžení diskusie (rozširujúcej sa 
na dôvody nekvalitných prác resp. systémových vád v objekte štadióna) len na navýšenie rozpočtu o 2,500 
Eur z dôvodu zvýšených poplatkov v jesennej časti súťaže a preverení potreby ostatných úprav areálu OZ 
schválilo navýšenie dotácie pre ŠK Top na 16.000 Eur. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 5, jeden (Démuth) sa zdržal a nik nebol proti. 
 
10. OZ schválilo zmluvu o dotácii č. 5/2013 medzi Obcou Pusté Úľany a ŠK TOP 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
11. OZ súhlasilo s uzatvorením zmluvy v zmysle podmienok prezentovaých spol. ANEO. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
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12. OZ schválilo návrh zástupcu starostu obce, aby plat starostky obce predstavoval 1,25-násobok  
minimálneho platu starostu vyplývajúci z § 3 a § 4 zák. NR SR č. 253/1994 Z. z. o platových  
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov (1992 Eur). 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
13. OZ poverilo Ing. Čambála zadovážením rozpočtu na vybudovanie oplotenia a parkoviska pri 
futbalovom štadióne. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci, za hlasovali 6, nik sa nezdržal a nebol proti. 
 
14. Zástupca starostky informoval OZ o stavoch účtov, stave rokovaní so spol. Inovia. Ing. Kašuba 
otvoril otázku pasportizácie dopravy a priorít jej realizácie. Ing. Čambál poďakoval Ing. Halmešovi za 
opravu ciest roznozom asvaltovej drte. P. R. Matúšová sa spýtala na kontrolu priestranstva po odchode 
kolotočov, upozornila na nevyhovujúci stav navozenej zeminy na cintoríne a množiace sa krádeže na 
cintoríne. Spolu s p. Pavlíkom otvorila otázku túlajúcich sa psov, načo zástupca starostky informoval o 
realizujúcich sa odchytoch psov. P. Pavlík upozornil na jamu na chodníku pred Verenou. Ing. E. Haršányi  
nadniesol žiadosť o potrebe postreku proti komárom ešte do hodov. M. Farkaš sa spýtal či by obec 
nemohla niečo robiť s bezdomovcami na autobusovej zastávke a v centre obce. 
 
15. Zástupca starostky poďakoval všetkým za účasť, poprial pekné hody a ukončil 6. zasadnutie OZ v 
Pustých Úľanoch. 
 
 
 
V Pustých Úľanoch 25.6.2013 
 
 
 

 
 
Overovatelia:  

 
Doc. A. Démuth, PhD.      ______________________  
Zástupca starostky obce Pusté Úľany                                                                  

 ______________________ 


